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Številka: 031-0005/2022 
 

ZAPISNIK 
4. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Dolnje Brezovo, 

ki je bila dne 27. septembra 2023, ob 15.00 uri v prostorih KS Dolnje Brezovo,  
Glavni trg 19a, Sevnica  

 
Prisotni člani sveta:  
Franc Slemenšek, Niko Marn, Stojan Žulič, Tanja Rantah, Sonja Drugovič. 
 
Odsotni člani sveta:/ 
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, 
Jerica Lipec, direktorica občinske uprave, 
Mitja Udovč, direktor podjetja Komunala Sevnica d.o.o., 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
  
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Niko Marn,  predsednik sveta KS Dolnje Brezovo. 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku je bilo prisotnih 5 članov sveta KS Dolnje Brezovo. Svet KS Dolnje Brezovo je bil 
sklepčen.  
Predsedujoči pozdravi goste in člane sveta ter prebere predlog dnevnega reda in ga poda v 
razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 4. redne seje, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 17.3.2023, 
3. Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2023 (župan občine  
    Sevnica), 
4. Obravnava finančnega načrta za leto 2024, 
5. Donacija društvom, 
6. Razno, vloge, dopisi.  
 
Sklep: 
Člani sveta potrdijo dnevni red.  
Izid glasovanja: 5 za 0 proti (prisotnih 5). 
Sklep sprejet.  
 
Predsednik predlaga, da se zamenja obravnava točk Ad2 in Ad3. 
 

Ad 3 
Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2023  

(župan občine Sevnica) 
 
Predsednik preda besedo Srečku Ocvirku, županu občine Sevnica, ki uvodoma poudari 
pomembnost odprtih razprav na področju značilnosti posameznih krajevnih skupnosti, 
tekočih izmenjav informacij in sprotnega reševanja postavljenih izzivov. 
V nadaljevanju izpostavi posamezne vsebine, ki so vezane na življenje krajanov, ki živijo v 
KS Dolnje Brezovo: 
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- Za kvalitetno predšolsko vzgojo je poskrbljeno v Sevnici in na Blanci.  
- Pozitivno se odvijajo aktivnosti osnovnošolskega izobraževanja in šolskih avtobusnih 

prevozov. 
- Za varstvo starejših in šibkejših je v občini Sevnica poskrbljeno s programom pomoči 

na domu, ki poteka preko Centra za socialno delo.  
- Zdravstveno varstvo je kakovostno organizirano. Zdravstveni dom dokaj uspešno 

rešuje nastajajoče izzive, da občanom zagotavlja kakovostno zdravstveno obravnavo.  
- Za stanovanjsko cono se ureja dokumentacija za ureditev odvodnjavanja meteornih 

voda  
- Občinski svet je sprejel sklep o omejitvi hitrosti v naselju Volavci.  
- Vezano na komunalno infrastrukturo izpostavi potrebo po odgovornih pogovorih glede 

varne ureditve vodooskrbe. Glede kanalizacijskega sistema bo v nadaljevanju več 
predstavil Mitja Udovč, direktor javnega podjetja Komunala d.o.o. Sevnica.  

- Igrišče se skozi proračunsko obdobje ureja. Predvideva se izdelava nadstreška pri 
kontejnerju.  

- Zaradi strateškega cilja povečanja stabilnosti vodooskrbe potekajo aktivnosti izvedbe 
črpalne vrtine, ki bo povezana proti Blanci in Sevnici. Projekt bo podrobneje 
predstavil direktor javnega podjetja Komunala d.o.o. Sevnica.  

- Krajani Dolnjega Brezovega so aktivni pri podajanju pobud vezanih na participativni 
proračun.  

- V postopku izdaje gradbenega dovoljenja je gradnja poslovnega objekta (skladiščenje 
kmetijskih izdelkov investitorja Sinkovič. Na območju od podjetja Chemcolor naprej so 
industrijsko zazidljive površine.  

- Z Direkcijo RS za vode še vedno potekajo usklajevanja vezana na ureditev 
zadrževalnikov v Kolarjevem grabnu.  

 
V nadaljevanju Jerica Lipec, direktorica občinske uprave, pohvali vse deležnike, ki so po 
hitrem postopku reševali izzive ureditve meteornih voda v novem naselju. 

 
Besedo prevzame Mitja Udovč, direktor javnega podjetja Komunala Sevnica d.o.o., ki 
podrobneje predstavi projekt  izvedbe črpalne vrtine DB2 Dolnje Brezovo, ki bo globoka 200 
m. Za poseg je pridobljeno dovoljenje za raziskavo podzemnih voda. Po dokončanem 
izvrtavanju se bo opravil črpalni preizkus, ki bo pokazal dejansko izdatnost te vrtine. Ker bo 
voda črpana iz globin, ni bojazni kontaminacije vodnega vira zaradi kmetijske dejavnosti. 
Namen novega vodnega vira je namenjen populaciji za kvalitetno in zadostno oskrbnost s 
pitno vodo, zato se bo nov vodni vir povezal z obstoječimi vodovodnimi sistemi. Tudi vodnjak 
v Inpletu je povezan z vodovodnim sistemom Blanca in obratno. Trenutno ja aktualna tema 
razgovorov vodni vir, ki oskrbuje cca 70 uporabnikov, ki mora skladno z zakonodajo pridobiti 
vodno dovoljenje, katerega imetnik mora biti Občina Sevnica. Potrebno je reševanje izziva 
vezanega na dvojno izvedbo vodooskrbe (zasebna in javna).  
Za odvajanje odpadnih komunalnih voda je poskrbljeno preko skupne čistilne naprave s 
katero upravlja podjetje Inplet. Za informacije glede individualnih priključkov se krajani lahko 
obrnejo na Stojana Žuliča.  
 
Predsednik odpre razpravo.  
 
Niko Marn vpraša župana, če bodo realizirane aktivnosti postavitve nadstrešnice ob 
športnem igrišču. Župan pove, da so aktivnosti planirane. Vezano na nadstrešnico se v 
razpravo vključi Franc Slemenšek, ki opozori o napakah pri pridobljenih ponudbah. Župan 
pove, da bo izvedeno ponovno povpraševanje, pridobljene ponudbe so zgolj informacijskega 
značaja.  
 
V nadaljevanju Niko Marn izpostavi dogajanje glede povezovanje javnih na naselju Volavce 
(JP št. 873081 in JP št. 873011). Župan predlaga, da se zadeva preda pravni službi Občine 
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Sevnica, ki bo zakonsko izvršila postopek ureditve lastniških razmerij med zasebnim 
lastnikom in Občino Sevnica. 
 
Niko Marn izpostavi problematiko priključitve stanovanjske hiše Sabine Hlastan na javno 
kanalizacijsko omrežje. V razpravi sodelujeta Stojan Žulič in župan. Župan predlaga, da 
javno podjetje Komunala Sevnica pripravi predlog smiselne ureditve priklopa glede na 
gravitacijske razmere. 
 
Niko Marn izpostavi potrebo po nasipu in ureditvi poljske poti. Župan pove, da je upravljavec 
poti služba HES. Predlog za ureditve poti je bil že podan. Ker še ni prišlo do realizacije, se 
upravljavca ponovne pozove za izvedbo aktivnosti k potrebni ureditvi.  
 
Niko Marn izpostavi poraščenost terena z inovazivnimi akacijami in trnatim rastlinjem, ki 
neugledno vplivajo na izgled kraja. Na izpostavljeno tematiko poteka razprava glede 
možnosti primerne ureditve izpostavljenega terena (mulčanje, posek,…). Predlaga se ogled 
terena s strani pristojnih služb podjetja Komunala Sevnica d.o.o. 
 
Franc Slemenšek poda svoje mnenje glede upravljanja in stanja vaškega vodovoda. 
Predmetni vodovod je bil zgrajen s financiranjem in udarniškim delom krajanov. Vodovodni 
sistem vsa leta obratovanja izpolnjuje vse potrebne elemente, ki jih narekuje HACCP. Vodno 
dovoljenje sicer ni bilo izdano, a je mnenja, da lahko vodovodni odbor sam upravlja s 
sistemom. Na povedano župan poda večletne izkušnje glede pristopov do urejanja 
vodooskrbe. Pred desetimi letu je bilo podjetju Komunala d.o.o. Sevnica podano pooblastilo, 
da na vseh vaških vodovodih uvede HACCP. Ker je največja težava predmetnega vodovoda 
neurejena vodna pravica, župan predlaga, da se skliče sestanek vodovodnega odbora s 
pristojno službo Občine Sevnica in podjem Komunala d.o.o. Sevnica.   
 
V nadaljevanju poteka razprava glede potrebne protipoplavne ureditve Kolarjevega grabna. 
Predlaga se ponovno pošiljanje dopis na Direkcijo RS za ceste.  
 
Predsednik se gostom zahvali za sodelovanje.  
 
15.52 sejo zapustijo Srečko Ocvirk, Jerica Lipec in Mitja Udovč.   
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 17. 3. 2023 

 
Člani sveta so zapisnik prejeli na svoje elektronske naslove. Predsednik predstavi sprejete 
sklepe ter poda zapisnik v razpravo.  
Razprave ni. 
 
Sklep:  
Zapisnik 3. redne seje z dne 17. 03. 2023 je soglasno potrjen in bo v takšni obliki 
objavljen na spletni strani Občine Sevnica, podstran Krajevna skupnost Dolnje 
Brezovo.  
Izid glasovanja: 5 za 0 proti (prisotnih 5).  
Sklep sprejet.  

 
 
 

Ad 4 
 Obravnava finančnega načrta za leto 2024 

 
Člani sveta so gradivo prejeli skupaj z vabilom. Predsednik predlog finančnega načrta 
predstavi po posameznih postavkah.  
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Razprave ni bilo. 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Dolnje Brezovo se je na svoji 4. redni seji dne, 27. 9. 2023 
seznanil s predlogom finančnega načrta za leto 2024 in predlaga Občinskemu svetu 
Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 5 za 0 proti (prisotnih 5). 
Sklep sprejet. 

 
Ad 5 

Donacija društvom 
 
Predsednik predstavi prejeti vlogi: 

- Prostovoljno gasilsko društvo z dne 5.9.2023 → prošnja za pomoč pri obdaritvi otrok 
ob prihodu Dedka Mraza → svet KS odobri 100 EUR; 

- Prostovoljno gasilsko društvo z dne 15.3.2023 → prošnja za donacijo k boljši 
opremljenosti in usposobljenosti društva → svet KS odobri 100 EUR.  

 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Dolnje Brezovo je na svoji 4. redni seji dne, 27. 9. 2023 sprejel 
sklep, da se Prostovoljnemu gasilskemu društvu odobri dotacija v znesku 200,00 EUR.  
Izid glasovanja: 5 za 0 proti (prisotnih 5). 
Sklep sprejet. 
 
 

Ad 6 
Razno 

 
Zaradi vprašanj glede vzdrževanja hidrantne mreže predsednik člane sveta seznani, da 
hidrante pregleduje enkrat letno služba Gasilske zveze Sevnica.  
 
Predsednik članom sveta poda predlog, da bi se zelenica ob športnem igrišču v izmeri cca 5 
m x 8 m zabetonirala. Na tako pripravljen plato bi postavili 2 mizi in 4 klopi (pridobljena 
ponudba ponudnika Ekomarc d.o.o. Žalec v skupni vrednosti 3.291,56 EUR. Po krajši 
razpravi se člani sveta strinjajo s predlagano ureditvijo.  
 
Sonja Drugič izpostavi nepreglednost vključevanja v promet, če se pripelješ od igrišča do 
glavne ceste. Po razpravi članov sveta se predlaga postavitev obcestnega ogledala. 
Predsednik poda pripombo, da še niso zamenjana obcestna ogledala, ki so bila 
poškodovana pri prometni nesreči v začetku maja. Bo ponovno pozval pristojne službe.  
 
Sonjo Drugovič zanima zakaj ni prehoda za pešce pri avtobusni postaji, ki je locirana pri 
podjetju Inplet in kako je s postavitvijo ograje proti Percu. Predsednik pove, da ima Direkcija 
RS za ceste svoja merila glede postavitve prometne signalizacije in svet KS na to ne more 
vplivati. Ograjo proti Percu se ne da izvesti, ker bi se z izgradnjo le-te preveč posegalo v 
cestni gabarit.  
 
Franc Slemenšek pove, da bodo krajani organizirali kostanjev piknik. S strani krajanov je 
podana pobuda za obisk dogodka praznika kakijev v Strunjanu.  
 

Predsedujoči se članom sveta zahvali za sodelovanje.  

 
Seja zaključena ob 16:25 uri.  
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Zapisala:  
Marjetka Flisek, referentka za KS 
 
                Niko Marn 
                Predsednik sveta KS Dolnje Brezovo 
 
 
 
 
 
 
 


